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Vammaisneuvosto / Handikapprådet 

1. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus / Sammanträdets laglighet och 
beslutförhet 

Kokous on laillinen ja päätösvaltainen 

2. Esityslistan hyväksyminen / Godkännande av föredragningslista 

Esityslista hyväksyttiin.  

3. Elina Halla kertoi valmiussuunnitelman laatimisesta. 

Sihteeri jakaa arjen ja vapaa-ajan valmiussuunnitelman niiltä osin, kun eivät 
ole sisällöltään salaista.  

Verena pyytää kaikki valmiussuunnitelmat. 

Työryhmä: Jokke ja Juha. Työryhmän kommentit toimitetaan ensi neuvoston 
asialistalla.  

4. Sipoon kunnan hyvinvointipäällikkö Verena Kortelainen kertoi 
hyvinvointiraportin valmistelun edistymisestä. 
Laaja hyvinvointikertomus laaditaan kunkin valtuustokauden alkupuolella. 
Valtuustolle lakisääteisesti raportoitava väestön hyvinvoinnista vuosittain ja 
toimenpiteistä, joita on tehty hyvinvoinnin eteen. Toimialoilta kerätään 
painopisteistä tietoa. Raportoidaan tilinpäätöksen yhteydessä. Tavoite 
saada yhteen paikkaan koottua tietopohja. 
Talousarvion valmistelun yhteydessä huomioidaan seuraavan vuoden 
hyvinvointitoimenpiteiden toteuttaminen. 
Tämän vuoden kertomuksen pohjalta aloitetaan ensi valtuustokauden 
alkuun sijoittuva hyvinvointisuunnitelma. 
(Diat jaetaan pöytäkirjan liitteenä.) 
 

5. THL-kysely: vastaamisohjeet olleet epäselvät. Vammaisneuvosto esitetään 
jättää vastaamatta, alueellinen vanhusneuvosto jättänyt vastauksen. 
Merkitään tiedoksi. 
 

6. Liikkumista tukevat palvelut, työryhmän asiat / Service som stöder 
rörligheten, ärenden från arbetsgruppen.  

Tuula Räikkönen kertoi työryhmän asiat tiedoksi. Taksin saaminen edelleen 
haasteellista 02-palvelun kautta. Palautteen antaminen kaikista haasteista 
tärkeää, jotta palvelun haasteet saadaan näkyväksi palvelun tuottajalle. 

7. Valiokuntien vammaisia koskevat asiat / Ärenden i utskotten som berör 
personer med funktionsnedsättning 

Tekninen valiokunta: Kiertoympyrä Öljytien ja Brobölen tien risteykseen 
tulossa liikennevaloineen. Työt aloitettu ely-keskuksen toimesta jo. Pyörätie 
Nikkilä-Söderkulla välillä suunnitteilla. 

Uimahallin saamiseksi toivotaan puoltavia kannanottoja. Vesiliikunta on hyvä 
ennaltaehkäisevä liikuntamuoto.  

8. Lausunto Tokmanniin liittyen on saanut vastauksen. 



 

(Vastaus liitteenä) 

9 Edustaja rakennusvaliokuntaan. Vaatii vammaisneuvoston 
toimintasäännön muutoksen. Varataan tälle vuodelle suunnitteluiltapäivä, 
jossa käydään vammaisneuvoston roolia suhteessa hyvinvointialueeseen 
ja myös siinä yhteydessä mahdollisesti käytäisiin toimintasääntöä läpi. 
Suunnittelun tulokset vietäisiin päättäjille tiedoksi. 

10 Muut asiat ja ilmoitusasiat / Delgivningar 
Uudet varajäsenet esittäytyivät. Eija Halme Porvoon Invalidien edustaja. 
Ritva Helin Lihastautiliiton jäsen ja Heta-liiton jäsen.  
Vanhan linja-autoaseman Osbu-hanke. Varattu 50 000€. Laitetaan 
sorapinnalle ja siihen laitettava asia tulisi olla siirrettävä. 
Opintien koulurakennus puretaan ja laitetaan sorapinnalle, todennäköisesti 
tähän myös tulossa Osbu. 
Monica toi terveisiä itä-Uudenmaan vammaisneuvoston kokouksesta. 

Tuotiin terveisiä Itä-Uudenmaan palveluiden järjestämislautakunnasta. 

  

Seuraavat kokousajat:  

3.4. klo 17.30, paikka varmistetaan myöhemmin 

Kehittämisiltapäivä ja kokous Leipomokahvila N´avetassa 15.5. klo 15.00 

Kokous päätettiin klo 19:07 

Läsnäolijat:  

Elina Halla, sihteeri 

Pj Monica 

Jokke Härmä,  

Juha Huotari,  

Eija Halme, varajäsen 

Verena Kortelainen, hyvinvointipäällikkö 

Ritva Helin (etänä) 

Tuula Räikkönen (etänä) 

Tomas Jansson (etänä) 

 

 


